
KS Prule
Letos več otrok v počitniškem varstvu - Krajcvna skupnost je

tudi letos v organizaciji DPM »gostila« v času šolskih zimskih počit-
nic učence nižjih razredov osnovnih šol. Spodbudno je, da je med
otroci vsako leto večji odziv za takšno preživljanje počitnic. V prvem
tednu je bilo 21 otrok, v drugem pa od 14 do 16.

* • •
Anketa o hišni samoupravi - Že lansko leto je bila na hišne svete

naslovljena anketa, ki naj bi podala celovitejšo podobo življenja
hišne samouprave v krajevni skupnosti. Čeprav so na rezultate kar
dolgo čakali, še sedaj ni vseh odgovorov. Od 29 registriranih hišnih
svetov, katerim so poslali anketne liste, je prispelo 24 odgovorov.
Naštejmo le nekaj najzanimivejših ugotovitev, predlogov in pripomb:

- hiše so na tem podorčju stare od 44 do 200 let (najstarejša jih
ima celo 300);

- precej pritožb leti na račun stanovanjskega podjetja; uredništvu
Dogovorov predlagajo stalno rubriko o informacijah s stanovanj-
skega področja,

- ugotovljeno je, da je udeležba na sejah zborov stanovalcev
različna: od 50% pa vse do 90% v manjših zgradbah;

- posnetek stanja kaže, da je v KS še veliko kurišč s trdim
gorivom.

Seveda vse ugotovitve veljajo le za področja, ki jih pokrivajo tisti
HS, ki so se na anketo odzvali.

* • *
Predlogi za priznanja - Predsedstvo krajevne konference se je na

svoji seji 27. januarja opredeltlo do predloga za odlikovanja za
srebrna priznanja Osvobodilne fronte. Predlagani so: Justi Cigler
Janez Gvardiančič in Milena Žigon.

* • *
Borci imeli skupščino - Borci KS Prule so imeli 22. januarja

skupščino krajevne organizacije ZZB NOB Oskar Kovačič. Izvolili so
novi odbor, Ernest Zagrajšek pa je bil jzvoljen za novega predsed-
nika.


